

RINGKESAN

Fithriyyah Nur Lathifah (2021): *Pangaruh Ngagunakeun Zoom Cloud Meeting Kana Éféktivitas Diajar*

Panilitian ieu dilatar belakangan ku turunna épéktipitas diajar siswa dina kaayaan pandemik COVID-19, dimana kagiatan diajar di sakola diganti ku diajar di bumi (sakola ti bumi). Kawijakan ieu dilaksanakeun pikeun nyegah panyebaran COVID-19. Sangkan tujuan diajar kahontal, kagiatan prosés diajar anu biasana dilaksanakeun di kelas diganti ku diajar online. Tujuan tina panilitian ieu nyaéta pikeun ngaing pangaruh tina ngagunakeun zoom cloud meeting dina épéktipitas diajar dina mata pelajaran produk kréatip sareng wirausaha pikeun siswa kelas XII TKJ SMK Pasundan 2 Bandung. Panilitian ieu ngagunakeun pendekatan kuantitatif sedengkeun metode anu digunakeun dina ieu panalungtikan nyaéta survey. Subjék dina pangajaran ieu ngagunakeun sampel 82 siswa. Analisis data anu digunakeun nyaéta analisis deskriptif sareng verifikasi data ngalangkungan itungan skor rata-rata (rata-rata), régrési liniér saderhana sareng koefisien tékad ku bantosan SPSS 24.0 kanggo Windows. Hasil panilitian ngagunakeun analisis deskriptif nampi rékapitulasi rata-rata skor réspon réspondén ngeunaan panggunaan Zoom Cloud Meeting dina katégori satuju. Ieu nunjukkeun yén kaseueuran murid satuju sareng panggunaan Zoom Cloud Meeting salaku média pembelajaran online. Sedengkeun efektivitas diajar aya dina katégori satuju. Ieu nunjukkeun yén kaseueuran murid satuju yén épéktipitas diajar ningkat ku ngagunakeun média pembelajaran online Zoom Cloud Meeting. Dumasar kana analisis verifikasi data anu parantos dilakukeun, koefisien régrési liniér saderhana ($Y' = 18.861 + 0.676X$), nyaéta aya nilai koefisien régrési 0.676 anu hartosna panggunaan rapat awan zoom (variabel X) nyababkeun kacenderungan pikeun ningkatkeun efektivitas diajar (variabel Y) 0,676. Sedengkeun kontribusi pangaruh anu dipasihkeun ku variabel ngagunakeun Zoom Cloud Meeting ngeunaan variabel efektivitas diajar dumasar kana itungan koefisien tékadna nyaéta 59.0%, sedengkeun sésana 41.0% dipangaruhan ku faktor di luar anu henteu ditaliti ku panalungtik, sareng kasimpulanana tiasa ditampi.

Kata Konci: Zoom Cloud Meeting, Éféktivitas Diajar